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Voorlichtingsavond De Grift III 
Ontmoetingskerk, Nieuwleusen, donderdag 21 februari 2008, 19:00-22:00 
 
Opening  
Wethouder E. Goldsteen heet de aanwezigen welkom en refereert aan de bijeenkomst van 19 no-
vember 2007 waar hij met de bewoners van de Meeleweg en omgeving reeds van gedachten had 
gewisseld over de uitbreiding van het industrieterrein en de plannen van Westerman. 
Onderwerp van de bijeenkomst is het concept-voorontwerp van het bestemmingsplan. Het concept-
voorontwerp is nog niet in de raadscommissie aan de orde geweest, maar er is de voorkeur aan ge-
geven om de omwonenden eerst te informeren over het ontwerp. 
 
Er worden vanavond twee zaken besproken: 

1. De uitbreiding in westelijke richting van het industrieterrein De Grift. 
2. De uitbreidingsplannen van het transportbedrijf Westerman. 

 
Ad 1. De Grift kan alleen in westelijk richting uitbreiden en van de provincie mag deze uitbreiding niet 
enkel langs de Rollecate plaats vinden. De provincie is terughoudend waar het gaat om langgerekte 
zichtlocaties. De belangstelling voor bedrijfsterrein in Nieuwleusen is groot en de uitgifte gaat sneller 
dan gedacht. Werkgelegenheid binnen de gemeentegrenzen wordt door zowel college als raad be-
langrijk gevonden. 
 
Ad 2. Westerman is een historisch en gewaardeerd bedrijf in Nieuwleusen. Het bedrijf betrok enkele 
jaren geleden een nieuw pand op het industrieterrein, maar wil uitbreiden in verband met de toene-
mende belangstelling voor warehousing. Het gaat om een bestaand bedrijf en in dat geval is, wat het 
college betreft, verhuizing naar de Hessenpoort niet aan de orde. 
 
Beide zaken botsen met de belangen van de omwonenden, maar als college moeten er belangen 
worden afgewogen: het belang van de bewoners, van de gemeente, van de ondernemers en van 
Westerman. 
 
Vanavond worden er 2 varianten getoond waaruit gekozen kan worden. Bij de keuze van de definitie-
ve variant worden de reacties van de omwonenden meegewogen. 
Het voorontwerp wordt na de bespreking in de raadscommissie ter inzage gelegd en dan heeft een 
ieder de gelegenheid om zienswijzen in te dienen. 
Tevens zal op deze informatieavond het plan nader worden toegelicht en wordt er ingegaan op de 
stedenbouwkundige en landschappelijke uitgangspunten. Daarna volgt er een 3d videopresentatie van 
de varianten. De ruimtelijke procedure zal worden toegelicht. Tot slot is er gelegenheid voor het stellen 
van vragen. 
 
Het plan  
Het uitbreidingsgebied van De Grift ligt tussen de Meeleweg, de Jan Heereweg en de Rollecate. De 
uitbreiding zal stapsgewijs plaatsvinden. Op de plankaart is te zien tot waar de uitbreiding loopt waar-
over deze avond wordt gesproken (zie bijlagen notulen). 
In het structuurplan van Nieuwleusen van 1992 is reeds besloten dat een eventuele verdere uitbrei-
ding van De Grift in westelijke richting plaats zou moeten vinden. De afgelopen jaren zijn deze ge-
dachten zich verder gaan ontwikkelen en De Grift III is daar een uitwerking van. 
Waarom een bestemmingsplan? In het bestemmingsplan wordt de huidige en toekomstige situatie 
vastgelegd, de bouwmogelijkheden worden vastgelegd en het is de basis voor het verkrijgen van ver-
gunningen. 
 
Er zijn 2 varianten ontworpen voor het bestemmingsplan: 
 
Variant 1 
De weg De Grift wordt doorgetrokken en er wordt een doorsteek gemaakt naar een nieuw terrein voor 
Westerman van 5 hectare. 
Tussen Westerman en de Meeleweg komt een strook groen. Alleen de bestaande woningen blijven 
bestaan. Voor de rest is nieuwe woningbouw niet toegestaan. Het hele gebied tussen Westerman en 
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de Meeleweg krijgt een groene invulling met vijverpartijen zodat de waterhuishouding goed geregeld 
kan worden. Het groen moet het zicht op het pand van Westerman beperken. 
De achtergevel van Westerman is naar de Meeleweg gericht. Eventueel kan ook het pand gedraaid 
worden (voorgevel naar Meeleweg), maar de verwachting is dat er dan meer overlast van geluid en 
licht zal zijn. 
 
De bestaande houtsingel wordt voor circa 200m onderbroken (op plek nieuwe pand Westerman). Ten 
zuiden van Westerman vindt er groencompensatie plaats. De bedoeling is om een ecologische groen-
strook met waarde te creëren. 
 
In deze variant is geen doorkijk naar achteren, maar loopt men tegen een groene wal aan. Er is min-
der dieptewerking in dit ontwerp, maar wel veel groenzicht. De groene wal wordt circa 5m hoog. Op de 
wal komt begroeiing, zodat het pand van Westerman zoveel mogelijk uit het zicht wordt getrokken. 
 
Variant 2 
In deze variant komt het gebouw van Westerman verder naar achteren op het industrieterrein (naar 
het noorden). Voor het pand van Westerman komen dan kleinere bedrijven die minder hoog zijn zodat 
er een gevarieerdere bebouwing ontstaat op het bedrijventerrein. Het bedrijf van Westerman wordt 
een kwart slag gedraaid zodat vanaf de Meeleweg de gevel minder prominent aanwezig is. 
Tussen de Meeleweg en de kleinere bedrijven komt wederom een groenstrook. Deze groenstrook kan 
doorgetrokken worden (verder het industrieterrein op langs de kleinere gebouwen) zodat er mooiere 
kavels en een groener perspectief wordt gecreëerd. 
 
Het landschap heeft een bepaalde structuur met een specifieke groenkeuze. De bedoeling is het 
doorzetten van het groen / de singels op het industrieterrein zodat doorkijk naar achteren wordt gerea-
liseerd. In de groenvelden wordt de wateropvang geregeld zodat er een natuurlijk waterbeeld ontstaat. 
De inrichting wordt zo gemaakt dat er kans is voor nieuwe natuur (dus geen strak gemaaide grasvel-
den). 
 
 
3d videopresentatie 
In de 3d videopresentatie wordt de bestaande situatie getoond die overgaat in de 3d presentatie. De 
camera rijdt met 40 km/u over de Meeleweg op circa 1.70m hoogte. De beleving vanaf de video is 
anders dan vanaf de werkelijkheid, maar het is goed voor de beeldvorming. 
 
De groenstrook tussen Westerman en de Meeleweg is circa 100-120m. De videobeelden zijn in de 
zomersituatie weergegeven en de wand van Westerman is zilver/grijs. De kleur van het pand is weer-
gegeven zodat het pand op video duidelijk zichtbaar is. In de praktijk kan de wand van het pand ook 
een andere kleur krijgen (bijv. groen) zodat het minder opvalt. 
 
Het gebouw van Westerman komt circa 6m boven de groene wal uit. 
 
De landschappelijke inrichting is ook nog niet vastgelegd, hier is nog ruimte voor inbreng. 
 
 
De ruimtelijke procedure 
De volgende stappen worden in de verdere procedure doorlopen: 

1. Opstellen van een (bestemmings)plankaart (concept-voorontwerp).  
 
2. Behandeling van de plankaart door College (maart 2008) en Raadscommissie (april 2008), 

daarna Voorontwerp 
 

3. Start ruimtelijke procedure: 
- ruimtelijk onderzoek is afgerond 
- inspraak en vooroverleg (start april): iedereen kan schriftelijk reageren op het Voor-

ontwerp. Daarnaast worden diverse overleginstanties benaderd die de plannen bekij-
ken (provincie, waterschap, brandweer, VROM, etc.) 

- aanvraag algemene verklaring van geen bezwaar bij GS 
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- opstellen Nota van inspraak en overleg (augustus) 
 

4. Start vrijstellingsprocedure voor bouwrijpmaken en bouwen op grond van artikel 19, lid 2 
WRO. Dit kan gestart worden nadat GS verklaring van geen bezwaar hebben afgegeven. Bij 
het ter inzage leggen van de vrijstelling kan door een ieder zienswijzen worden ingediend, 
daarnaast kunnen belanghebbende bezwaar aantekenen na verlening van de vrijstelling. 

 
5. Opstellen van een ontwerp(bestemmings)plan en publicatie. Na publicatie heeft een ieder 6 

weken de tijd om zienswijzen in te dienen.  
 

6. Nota van zienswijzen. Indien er zienswijzen worden ingediend wordt er een nota van zienswij-
zen opgesteld. Deze nota wordt door het college opgesteld en het college legt de nota voor 
aan de raad voor vaststelling.  

 
7. Vaststelling bestemmingsplan door gemeenteraad (planning: januari 2009) 

 
Voor de ruimtelijke procedure geldt nog een bijzondere omstandigheid. Op 1 juli 2008 treedt de nieu-
we wet op de Ruimtelijke Ordening in werking. De procedures veranderen. Provincie hoeft bijvoor-
beeld niet meer benaderd te worden door gemeenten voor toestemming. De provincie blijft wel opko-
men voor haar eigen belang. Indien het ontwerpbestemmingsplan voor 1 juli 2008 ter inzage wordt 
gelegd, dan blijft de oude procedure gelden voor het hele traject. Indien het ontwerpbestemmingsplan 
na 1 juli 2008 ter inzage wordt gelegd, gelden de nieuwe procedures. De exacte consequentie hiervan 
is nog niet duidelijk. 
 
 
Vragen/opmerkingen 

• Waarom is de kleur van de panden niet groen in plaats van grijs? Dan valt het mooier weg in 
het aangelegde groen. 

o De kleur van het pand ligt nog niet vast, groen is ook zeker een mogelijkheid. De zil-
ver/grijze kleur is alleen gebruikt zodat het pand in de film beter zichtbaar is. 

 
• De boerderij van Visscher gaat eraf, maar op de plankaart is deze er nog niet af en staat er 

ook geen groen ingetekend. 
o De schuur van Visscher blijft staan, de boerderij gaat weg en hij bouwt zelf een nieu-

we woning.  
Als ondergrond voor de plankaart is de bestaande situatie gebruikt, vandaar dat de 
boerderij nog ingetekend staat op kaart. De boerderij gaat wel weg. 

• De woning van Visscher komt voor de schuur, links ernaast staat de boerderij. Waarom is het 
stuk boerderij paars (bedrijventerrein)? 

o Het terrein van Visscher blijft een bedrijfsbestemming houden. Het perceel mag geen 
woonfunctie krijgen in verband met geluidsoverlast (eisen voor woning anders dan 
voor bedrijf). 

• Visscher heeft de grond 4m ten westen vanaf de schuur verkocht. Wat gebeurt er met die ver-
kochte grond? In dit plan is het paars (bedrijventerrein). 

o Indien dat stuk niet de kavel van Visscher is wordt het meegenomen in de groenstruc-
tuur.  

 
Uit nader onderzoek is gebleken dat het stuk ten westen van de kavel van Visscher nu inderdaad ver-
kocht is aan de gemeente. Het stuk grond ten westen van Visscher wordt in de groenstructuur opge-
nomen. De plankaart wordt aangepast. 
 

• Is er in de toekomst andere bebouwing mogelijk? 
o Nee, het is niet de bedoeling om in de toekomst andere bebouwing dan bedrijfshuis-

vesting toe te staan. 
• Hoe wordt dat vastgelegd? 

o In het bestemmingsplan. Het bestemmingsplan geeft de burger zekerheden, maar 
geen eeuwig durende rechten. Bij wijziging van het bestemmingsplan staat dit open 
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voor bezwaar en beroep. De overkant van de Meeleweg (industrieterreinkant) wordt 
niet bestemd voor wonen. In de gemeente Dalfsen is het beleid dat wonen op indu-
strieterrein niet wordt toegestaan. Op de Grift I is dat nog wel gebeurd, maar tegen-
woordig gebeurt dat niet meer. 

 
• Hoe komt Westerman van zijn ene bedrijfspand naar het andere bedrijfspand? 

o De bedoeling is dat daarvoor de weg De Grift wordt gebruikt, die midden door het in-
dustrieterrein loopt. Deze weg wordt doorgetrokken naar de uitbreiding. 

 
• De provincie verzoekt de gemeente om enkel lintbebouwing langs de autoweg niet toe te 

staan. Wordt daarmee rekening gehouden? 
o Ja, de gemeente houdt zich hieraan. 

• De provincie zegt ook dat de vestiging van bedrijven van 1 hectare max 2 hectare zijn toege-
staan en de provincie is tegen een dergelijk grote uitbreiding. 

o Het is mogelijk dat de provincie tegen is. Er is ook een brief ingebracht door bewoners 
bij de provincie over dit plan. De reactie van de provincie is dat de gemeente aan zet 
is en dat de provincie tot die tijd terughoudend is. Pas bij het voorontwerp bestem-
mingsplan, wat aan de provincie aan wordt geboden ter beoordeling, laat de provincie 
weten wat ze van het plan vindt. 
De provincie wacht de plannen dus gewoon af. 

• Er zijn bewoners bij de vergadering van de provincie geweest. Dit plan krijgt de gemeente 
Dalfsen niet langs de provincie. 

o De gemeente heeft de mogelijkheid voor de uitbreiding van het bedrijventerrein mits 
dit goed onderbouwd wordt. 

• Uit het coalitieakkoord van de provincie blijkt dat alle fracties tegen zijn. De gemeente wil dit, 
maar het gaat niet lukken. Waarom gaat de gemeente wel door? 

o Het college maakt de keuze voor werkgelegenheid en uitbreiding van het industrieter-
rein. De bewoners proberen de provincie aan hun kant te krijgen. 
De gemeente heeft ook contact met de provincie. De provincie zegt dat de gemeente 
moet komen met een goed plan. Het is geen gelopen race, maar de provincie kijkt 
naar alle feiten en bezwaren en velt dan een oordeel. 

• Er wordt inderdaad gekeken naar diverse feiten en afwegingen, zoals ook aard en schaal. 
o Bij aard en schaal worden de verschillende belangen afgewogen. Het is de bedoeling 

om het plan aan te bieden en goed te toetsen aan provinciaal beleid. De gemeente 
dient het plan goed te onderbouwen en te laten zien waarom ze ermee door wil gaan. 
Het is afwachten hoe de provincie erop reageert. 

 
• Hoe wordt de verlichting van het pand geregeld? Op dit moment is er reeds overlast van. 

o De bedoeling is (bij variant 1) dat de achterkant van Westerman op de Meeleweg 
wordt gericht. Aan de andere kant komen de docks. Het gebouw vormt zo de geluid- 
en lichtbarrière. 
De directie van Westerman heeft vorige keer ook aangegeven dat er de mogelijkheid 
is om te praten over de verlichting.  
Er wordt in ieder geval wel aandacht aan besteed (zie ook positie van het pand). Ver-
lichting is ook een kwestie van verzekering, maar het kan minder. Dit wordt meege-
nomen in de verdere uitwerking van het plan. 

 
• Waarom komt Westerman op die locatie en niet meer richting de vaart (naar het noorden)? 

o De strook langs de Rollecate is een zichtlocatie en daardoor duurder en er worden ex-
tra eisen gesteld in de voorschriften van het bestemmingsplan. Voor een bedrijf als 
Westerman is het niet mogelijk om aan die eisen te voldoen. De bedrijven die reeds 
op die locatie zitten zullen niet accepteren als Westerman daar komt in verband met 
de eisen van welstand waar zij wel aan hebben moeten voldoen. 

• Het is wel een 24-uurs bedrijf wat nu dicht bij de bewoonde wereld komt. 
o Het is een kwestie van geld en de andere bedrijven waaraan wel hoge eisen zijn ge-

steld. 
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Er is reeds een concessie gedaan om een grote groenstrook (circa 120m) tussen de 
Meeleweg en het bedrijventerrein op te nemen.  

 
• In de video worden de plannen aangegeven tot achter de school, maar De Grift III loopt toch 

tot de Jan Heereweg? 
o De uitbreidingsrichting is tot de Jan Heereweg. Er wordt industrieterrein toegevoegd 

naar behoefte. In het voorontwerp zit alleen het eerste stuk. De Grift III wordt juist 
weergegeven in de plankaart niet in de structuurvisie. 

 
• Het is mogelijk dat in de toekomst de raad bij nader inzien de andere kant het industrieterrein 

op wil ontwikkelen. Er moet opnieuw gekeken worden of buurtschap De Meele moet wijken 
voor een dergelijke ontwikkeling. Zorg voor een slot op de rest van de uitbreiding anders wil 
Westerman in de toekomst verder uitbreiden. 

o Ik constateer dat wij het niet eens zijn. Een ieder kan zich tot de raad wenden, die 
neemt het besluit en weegt alles mee. 

 
• Er zijn twee paarse gebieden die aan de Meeleweg grenzen, waarom zijn die niet ook groen 

gemaakt? 
o Het paarse gebied is een bestaand bedrijf en behoudt de bedrijfsbestemming. De ka-

vel van Visscher behoudt deels de bedrijfsbestemming. Het westelijk deel wordt ge-
wijzigd in groenstrook (zie eerder in het verslag). 

 
• Kan de groene wal het volledige bedrijfsterrein volgen zodat ook de zijkant van Westerman 

deels wordt afgeschermd door de groene wal? 
o Op dit moment is alleen de kant van de Meeleweg voorzien van een groene wal, maar 

dit kan nader ingevuld worden. De groene wal is gebruikt om het zicht op het pand te 
beperken. Het is mogelijk om ook de zijkant te voorzien van een groene wal. 

 
• Bij de vorige bijeenkomst was de kaart van De Grift helemaal doorgetrokken (industrieterrein 

groter, verder naar westen). Is dat nu van de baan? 
o Vanavond wordt het concept ontwerpbestemmingsplan besproken. Indien het indu-

strieterrein verder wordt uitgebreid (wanneer de vraag er is) dan wordt voor de rest 
van het gebied een nieuwe procedure gestart. 

 
• Naast de hal van Westerman, links van de weg, wat komt daar? 

o Dat is een strook voor kleinere bedrijven. 
 
Variant 1:  - Nadeel: dichtbij Meeleweg  
                 - Voordeel: geen verkeer tussen Westerman en de Meeleweg 
 
Variant 2:  - Voordeel: hal verder weg van de Meeleweg 
                 - Nadeel: kleine bedrijven aan de rand, dus een weg nodig wat voor aan-                                                                                             
                   trekkende verkeersbewegingen zorgt. In deze variant kan ook het bedrijf  
                   gedraaid worden, docks van de Meeleweg af. 

 
• Hoe laag is lage bebouwing? 

o Gelijk aan de huidige bebouwing. 
• Ik zie liever de achterwand van Westerman dan de lage bebouwing met verlichting. 

o Er komen ook bomen op de tussenliggende groenstrook waardoor ook het zicht aan 
deze bedrijven deels wordt onttrokken. Bij de komst van Westerman weet je wat er 
komt. Bij de kleinere bedrijven is dat niet zeker. 

• De strook bedrijven links van Westerman is niet gewenst bij variant 2. 
o Deze strook is beperkt zichtbaar. Er komt normale straatverlichting 

 
• Kunnen er strenge eisen aan de verlichting worden gesteld? 

o Er wordt gekeken welke mogelijkheden hiervoor zijn. 
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• Is er veel vraag naar vestigen van lokale kleine bedrijven? 
o De meeste grond wordt uitgegeven aan lokale bedrijven. Incidenteel zijn bedrijven van 

buiten de gemeente toegestaan. De provincie houdt hier toezicht op. 
De gemeente heeft werkgelegenheid nodig en wil dit binnen de gemeentegrens bie-
den. 

 
• Wat geeft de uitbreiding van Westerman van 5 hectare meer aan arbeidsplaatsen en hoeveel 

beter worden we ervan? 
o Westerman heeft circa 100 mensen in dienst en het is een gevestigd bedrijf. Een 

goed industrieterrein heeft een positieve uitstraling op de gemeente en een toege-
voegde waarde. De gemeente wil dit mogelijk maken binnen de grenzen. 
Een gevestigd bedrijf wat er al jaren zit en kort geleden uitgebreid is en in de gemeen-
te wil blijven. Bij een uitbreidingsvraag werkt het college dan mee. 
Verkassen is ook kapitaalvernietiging. 

 
• Wanneer roept de gemeente uitbreidingen een halt toe? 

o Als er een aanvraag voor uitbreiding in de toekomst komt, dan wordt dezelfde proce-
dure als nu gevolgd. De toekomst is niet te voorspellen. 

• Waar is de grens? 
o Deze is niet aan te geven. Het college houdt rekening met belangen van bewoners, 

inwoners en ondernemers en probeert hierin zo goed mogelijk een evenwicht te vin-
den. De gemeente wil een ieder wel inspraak geven om de afweging van belangen zo 
eerlijk en evenwichtig mogelijk te doen. 
Bij elke Ruimtelijke Ordeningsprocedure botsen belangen en zijn er bezwaren. Hierin 
moet je een zo goed mogelijk evenwicht vinden. 

 
• Een kwart van de buurtschap wordt opgeheven. Hoe wordt de balans dan behouden? 

o In 1992 is een richting aangegeven in het structuurplan. Dit is de werkelijke richting 
waar nu heen wordt gegaan. De gronduitgifte is sneller gegaan dan toen bedacht. 

 
• Het structuurplan is toen niet gecommuniceerd, wij hebben er geen brief over ontvangen. 

Maar er is wel volop gecommuniceerd over de ruilverkaveling en de waarden van het gebied 
en hier houdt de gemeente zich nu niet aan. 

o Het structuurplan wordt niet persoonlijk aan een ieder bekend gemaakt, maar door 
middel van publicatie.  
De ruilverkaveling is geen gemeentelijke verantwoordelijkheid en geen ruimtelijk in-
strument voor planologie maar een inrichtingsinstrument. 
De gemeente heeft een structuurplan waarin wordt weergegeven waar toekomstige 
bebouwing heen gaat, hier stond De Grift ook in vermeld. Het van kracht worden van 
het structuurplan is gepubliceerd. 

 
• Er is aangegeven dat de inbreng van de provincie wijzigt per 1 juli 2008, hoe verloopt dat? 

o De provincie werkt per 1 juli met de omgevingsvisie. De provincie blijft opkomen voor 
haar eigen belang. 
Op dit moment is in de wet vastgelegd dat het ontwerpbestemmingsplan wordt toege-
zonden voor vooroverleg aan onder andere de provincie. De provincie toetst het plan 
dan aan zijn eigen beleid. Per 1 juli 2008 komt de nieuwe Wet op de Ruimtelijke Ont-
wikkeling, hierin krijgt de provincie een andere rol. Voor sommige onderdelen trekt de 
provincie zich terug, maar zij houdt de ontwikkelingen wel in de gaten als belangheb-
bende partij. In de omgevingsvisie komt de rol van de provincie naar voren, de provin-
cie is op dit moment druk met het opstellen van deze visie. De exacte consequenties 
van de nieuwe wet zijn nog onduidelijk. Maar dit voorontwerp bestemmingsplan wordt 
vooraf besproken met de provincie en zij toetsen het aan hun huidige beleid. 

 
• De videopresentatie is mooi, maar het perspectief is anders. Op de video zie je het pand klei-

ner dan op de kaart. Er is gefilmd op 120 m (vanaf de weg), maar sommige woningen staan 
verder op het erf en dus dichter bij het pand. 
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o De beleving op de video is anders dan vanaf de woning. Ook in de werkelijkheid. De 
film is opgenomen met een snelheid van circa 40km/u, ook op de fiets wordt het an-
ders beleefd. 

 
• Blijft de afstand van de Meeleweg tot Westerman gelijk aan de huidige situatie? 

o Het huidige pand staat dichter bij de Meeleweg. 
 

• Er wordt alleen gesproken over Westerman tot de Meeleweg en niet over de weg en kleine 
bedrijven voor Westerman (variant 2). 

o Dat is niet terug te zien op video. Bij de beleving van variant 1 zie je de wand van 
Westerman dichterbij. Bij de beleving van variant 2 zie je de andere panden dichterbij 
en breekt het meer, meer doorzicht. 

 
• Welke geluidseisen worden aan Westerman gesteld?  

o Westerman dient een akoestisch rapport op te laten stellen en de bedrijfstijden wor-
den bekeken. In de nacht gelden zwaardere normen in het kader van geluidhinder. De 
dagperiode vormt meestal geen probleem, maar de nacht wel. Westerman moet in het 
rapport aantonen hoe hij voldoet aan de eisen. Indien hij niet aan de eisen voldoet 
moet hij aangeven hoe hij dit denkt op te lossen, bijvoorbeeld doormiddel van een ge-
luidswal. Maar op dit moment is er nog niets over bekend.  
De nachtperiode loopt tot 7uur in de ochtend. 
Westerman heeft bij de vorige bijeenkomst zelf aangegeven dat hij ook rekening 
houdt met geluid bij de isolatie van zijn pand. 

 
• Hoe zit het met de milieu-eisen, bijvoorbeeld de dieseldampen? 

o Westerman moet voldoen aan de geldende milieunormen.  
• Wanneer zegt de gemeente dat hij moet voldoen aan de milieunormen? 

o Bij het bestemmingsplan komt een onderzoeksrapport over luchtkwaliteit en hieruit 
moet blijken dat hij voldoet aan de gestelde milieunormen. Er worden geen problemen 
verwacht op basis van de globale feiten. Apart in het bestemmingsplan wordt een pa-
ragraaf opgenomen in verband met de hoge kwalitatieve eisen waaraan de provincie 
controleert. 

 
• Wie beoordeelt het akoestisch rapport? 

o Het rapport wordt tweeledig beoordeeld. Ten eerste is er een gemeentelijke toets in 
het kader van milieubeheer. Daarnaast is er ook een ruimtelijke onderbouwing en 
rapport nodig voor het plan. Dit wordt door gemeente, provincie en andere overlegor-
ganen beoordeeld. 

• Aan welke eisen moet het rapport voldoen? 
o Het rapport wordt opgesteld door een bedrijf waar de gemeente veel vertrouwen in 

heeft. Gerenommeerde geluidsdeskundigen uit de Regio IJssel-Vecht worden hierbij 
ook betrokken. 
De gemeente neemt alleen genoegen met een gerenommeerd bureau. 

 
• Worden er eisen gesteld aan de zondagsrust? 

o Westerman begint pas zondagnacht te rijden (vanaf 24 uur). Afgezien daarvan mag 
niet ieder transportbedrijf op zondag rijden. 
Als er eisen zijn, dan zijn dat de landelijke eisen die op zondag worden gesteld. 
De eisen worden nagegaan. 

 
In de “Zondagswet” staat onder andere dat het verboden is op zondag zonder strikte noodzaak ge-
rucht te verwekken, dat op een afstand van meer dan 200 meter van het punt van verwekking hoor-
baar is (artikel 3.1) en dat het verboden is op Zondag zonder genoegzame reden de openbare rust 
door arbeid in beroep of bedrijf te verstoren (artikel 6). Westerman zal zich ook aan deze wetgeving 
moeten houden. De uitspraak van de wethouder omtrent het rijden op zondag is niet correct, in het 
landelijk beleid is niets geregeld over voertuigbewegingen op zondag. 
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• Hoe zit het met de heftrucks in het gebouw? 

o Het is niet bekend wat mag en kan op zondag. 
 

• Hoe verloopt de verdere afwikkeling van de varianten? 
o Eén van de varianten wordt voorgelegd aan de provincie. Uit de geluiden van van-

avond blijkt variant één een lichte voorkeur te hebben. Indien er een ander standpunt 
is, dan kan er contact worden opgenomen met de gemeente 
(h.lammerten@dalfsen.nl) 

• Is het een idee om nu te stemmen? 
o Het lijkt beter om alles gelegenheid te geven om te laten bezinken. 

 
Er wordt besloten toch te stemmen. Vanuit de zaal komt het verzoek tot 3 mogelijkheden: variant 1, 
variant 2, of niet. Geen van de aanwezigen brengt een stem uit. 
 

• Is het bedrijventerrein nu al vol? Is het niet mogelijk dat Westerman verder naar het noorden 
verschuift en dat er meer groen komt? 

o Er is al een 120m groenstrook aangelegd, dat is al behoorlijk diep. 
• Meeste mensen wonen verder op hun erf, dus dan ligt Westerman dichterbij. 

o Het is ook een financiële kwestie. Aanvankelijk was de gedachte om ten zuiden van 
Westerman, aan de Meeleweg kleine bedrijven toe te staan. Er is al besloten om hier 
een groenstrook van te maken. 
Het plan moet economisch haalbaar blijven. 

 
• De strook met bedrijven links van Westerman, kan die ook naar het midden? 

o Het is lastig om te beoordelen of dat bijdraagt aan iets vernieuwends. 
 

• Waarom mag Westerman niet in het zicht? Waarom krijgt Westerman goedkopere grond? 
o Westerman is lastig weg te stoppen. De omvang van het pand is te groot om een 

mooi gebouw ervan te maken. Dus er moet iets in de kleur van het pand worden ge-
zocht. Westerman heeft geen korting op de grondprijs gekregen, alleen de grond aan 
de vaart is duurder. Langs het kanaal is niet de wens van Westerman, de gemeente 
en de ondernemers al daar. 

 
 
Sluiting 
Wethouder Goldsteen dankt de aanwezigen voor hun komst en inbreng en sluit de bijeenkomst.   
 
 
 
Na afloop komt er nog een verzoek binnen om de huidige bewegwijzering naar het bedrijf van Wes-
terman te bekijken, deze schijnt niet correct te zijn. Dit wordt meegenomen. 


